
 
 
 
 
 
 

Fractie: CU-SGP 

Naam: Anjo Simonse 

Onderwerp: Vragen uitvoering amendement Verordening Extra GFT container  

Datum indiening vragen: 16 januari 2023 (vragen half uur) 

Vragen: 

We begrepen dat er na het amendement over de extra GFT container, nog geen brief hierover is 
verzonden naar de inwoners. Terwijl dit nieuwe beleid tav extra GFT container wel op 01-01-2023 
ingegaan is. Klopt onze informatie? Zo ja, wat is de reden? Zo nee, kan worden aangegeven wanneer 
de brief is verzonden en kunnen we copy van deze brief ontvangen. 
 
Antwoord: 
Er is nog geen brief naar bewoners gezonden inzake het tarief op extra GFT containers. 
 
De raad heeft 17 november j.l. besloten tot het in 2023 eenmalig heffen van een tarief op extra 
GFT containers waarover bewoners beschikken. Normaliter geven wij nagenoeg direct 
uitvoering aan een amendement. Door ook andere bestuurlijke prioriteiten en vanwege 
gesprekken met HVC over technische uitvoering van het amendement is dit ons nog niet 
gelukt.  
 
Bestuurlijk is eerst de focus gelegd op de voorbereiding van de aanslag gemeentelijke 
belastingen 2023 en de aanslagen voor het variabele deel ASH over 2022. 
 
Over de uitvoering van het amendement heeft direct na en sinds 17 november meermaals 
intern overleg plaatsgehad alsook met HVC. We lopen bij de uitvoering van het besluit echter 
tegen zaken aan die we aan de raad willen voorleggen alvorens we verder kunnen gaan met 
uitvoering. Een memo namens het college aan de raad hierover is in voorbereiding en is naar 
verwachting eind januari gereed.  
 
Waar lopen we tegenaan 
Voornaamste issue is dat de administratie van uitstaande GFT containers niet sluitend is en de 
nodige vervuiling bevat. De administratie van GFT containers door HVC is – conform de 
dienstverleningsovereenkomst - geënt op uitvoering van GFT ínzameling en het daartoe 
beschikbaar stellen van inzamelmiddelen. De administratie is niet geënt op het voeren van 
tariefdifferentiatie voor GFT (zoals bij restafvalcontainers wel het geval is). Om dat adequaat te 
kunnen doen zouden de GFT containers voorzien moeten zijn van een chip. 
Het containerbestand voor GFT is relatief oud en merendeels niet voorzien van een chip. De 
afgelopen jaren zijn GFT containers ‘verdwenen’, gewisseld van eigenaar en/of bij verhuizing 
meegenomen door bewoners naar de nieuwe woning en in gebruik als extra GFT container. Dit 
is niet in alle gevallen gemeld aan HVC.  
 
Het aanschrijven van bewoners die volgens de huidige administratie beschikken over 1 of meer 
extra GFT container(s) in combinatie met de hoogte van de vastgestelde tarieven, zal ertoe 
leiden dat veel bewoners deze container zullen willen inwisselen. Bewoners die – voorzover 
bekend - extra GFT container(s) hebben en willen houden, ontvangen na een innameronde een 
aanslag. Om de aanslag te kunnen opleggen moeten er aanpassingen aan het 
belastingsysteem worden gedaan. Dit alles vergt externe ondersteuning en de nodige kosten 
en leidt overall bezien niet tot een verlaging van kosten voor alle bewoners. Daarbij zorgt dit 
niet voor een adequate opschoning van de containeradministratie.  Bewoners van wie niet in 
beeld is dat zij over 1 of meer extra GFT containers beschikken zullen zich naar verwachting 
niet allemaal vrijwillig melden. Zij ontvangen in 2023 geen aanslag hiervoor. Dit leidt tot 
ongelijke behandeling en juridische risico’s bij het opleggen van aanslagen. 
 



Bij voorkeur zou er eerst een adequate opschoning moeten plaatsvinden van de GFT 
containeradministratie waarbij alle in gebruik zijnde GFT containers voorzien worden van een 
chip.  
Vanwege het oude containerbestand zal dit vervanging vergen van een groot deel van de GFT 
containers. HVC onderzoekt momenteel op welke termijn en onder welke voorwaarden dit 
uitvoerbaar is. 
 
In de memo aan de raad zullen we nader ingaan op een realistische wijze en planning qua 
invoering van het amendement. 
 
 
 

Datum beantwoording vragen: 24 januari 2023 

Contactpersoon: A.K. Brinkman 

 


